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Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban megküldött napirendi ponton belül az alábbi előterjesztéseket tárgyalják:  

1. A Képviselő-testület 2017. február 7-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról 

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

Javasolta továbbá, hogy 2. napirendi pontként az „Egyebek” című napirendi pontot tárgyalják. 

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

5/2017. (II.1.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2017. 

február 1-jei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. február 7-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról 

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

2. Egyebek 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. február 7-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról 

 

Kukucska Ferencé óvodavezető-helyettes elmondta, több mint tíz éve az előterjesztésben leírtak szerint 

tart nyitva nyaranta az óvoda. A Brunszvik és a Táncsics óvoda felváltva látja el a nyári ügyeletet. Ezek a 
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legnagyobb óvodák, így beférnek azok a gyerekek, akiknek a szülei nyáron is igénylik az ellátást. A 

Malomsori és a Borbála-telepi óvoda 10 hétig zárva tart. Ez bevált a szülőknek. 

 

Székely Antal elnök kérte, hogy a nyáron nyitva tartó óvodákban legyen legalább 1 olyan terem, ahol 

légkondicionáló is van. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes elmondta, hogy redőnyök vannak, illetve ventilátorokat 

szoktak bekapcsolni. Altatási időben besötétítenek, így védekeznek a hőség ellen.  

 

Székely Antal elnök kérte az óvoda vezetőit, hogy írásban kezdeményezzék a Pénzügyi Bizottságnál, 

illetve a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnál a légkondicionálók beszerzését. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

6/2017. (II.1.) MOSB határozata 

a „Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról”  című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök kérdésére Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes elmondta, hogy sajnos nem 

felelnek meg a pályázati feltételeknek, ugyanis a gyerekek 6%-ának van írásos igazolása arról, hogy 

hátrányos helyzetű, illetve halmozottan hátrányos helyzetű. A pályázat kitétele pedig a minimum 10%. 

Molnár István bizottsági tag kérdésére válaszolva elmondta, hogy amióta az óvodai étkezés 

meghatározott jövedelemhatár alatt ingyenes, azóta a szülőknek nem érdeke ennek az igazolásnak a 

beszerzése. Annyit tudnak tenni, hogy szülőértekezleten, egyéni beszélgetéseken felhívják a szülők 

figyelmét erre.  

Hozzátette, hogy a pályázat nagy segítség volt az óvodának, kirándulásokat tudtak szervezni, könyveket, 

ruhákat, eszközöket tudtak beszerezni és a kolleganők ingyenes továbbképzéseken vehettek részt. 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a bizottság részére egy viszonylag végleges táblasor került 

megküldésre.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag kifogásolta, hogy a költségvetés tárgyalása előtt bizottságuk nem kapta 

meg a két nagy sportegyesület (OSE és OSZE) költségvetési anyagát. Mivel a támogatás felhasználása 

sportcélokat is érint, ez beleillik a bizottság profiljába, ezért illett volna azt tárgyalniuk. Hozzátette, hogy 

az egyesületek költségvetéseiben vannak olyan sorok, amelyekkel nem ért egyet.  

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a labdarúgók első költségvetés-tervezete tartalmazta valamennyi 

bevételt, ezért a Pénzügyi Bizottság kérte a költségvetésük átdolgozását, mely szerint az önkormányzattól 

igényelt 17 M Ft-os támogatás felhasználását mutassák be. Ezt a költségvetést a most hétfői Pénzügyi 

Bizottsági ülésen bemutatták. Az OSE esetében arról állapodtak meg, hogy ha a sorokon belül 

változtatási igényük van, akkor költségvetés-módosítást fognak kérni, és az alapján számolnak el. 

Felvetette, hogy ezek a támogatási formák bizonyos anomáliákat nem fognak feloldani. Például, hogy 
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tartson-e fenn a város profi csapatot, vagy sem. A kosárlabda évente 120 M Ft-jába kerül az 

önkormányzatnak, mivel a sportcsarnokot is üzemeltetni kell.  

 

Molnár István bizottsági tag a sportcsarnok üzemeltetése kapcsán jelezte, hogy április 21-én a 

sportcsarnokban tartják a Szakmák Éjszakáját. 

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy igényként merült fel, hogy a bizottság lássa a művelődési központ 

részletes költségvetését. Felvetette, hogy az épületet leszigetelték, ennek hatása meg kellene, hogy 

jelenjen a működési költségekben.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, hogy tavaly még a Bányász Klub üzemeltetése is a művelődési 

ház feladata volt. Idén ez már nem így van, ahhoz képest nem olyan nagy a megtakarítás. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy részletesen látni szeretnék a személyi juttatások, a szerződések, az 

üzemeltetés, stb. költségeit. Az önkormányzat költségvetési táblázataiból nagyon nehéz egyértelműen 

összeszedni, hogy mi az, amivel gazdálkodni tud az intézmény, illetve melyik bevétel-kiadás mikor 

teljesül. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Egyebek 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, hogy az ösztöndíjkérelmek beadási határideje 

február 5-e. A kérelmek elbírálása miatt rendkívüli bizottsági ülést szükséges majd tartani.  

 

Ezt követően a jelenlévők a bizottsági ülés napjáról, kezdési időpontjáról egyeztettek. Egyetértettek 

abban, hogy bármelyik nap délelőtt, 11 órai kezdettel is tarthatják a bizottsági ülést. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 25 

perckor bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

  

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


